

CLARINS



Beauty Flavours
just for your skin

彩妆护肤随心配，
满足肌肤“新口味”



GALLERIA

ANGKOR



DFS.COM

CLARINS

EXCLUSIVELY AT DFS: CLARINS' BEAUTY FLAVORS

May 1st to 31st, 2019

CLARINS' Beauty Flavors, Shop More and Enjoy Special offers at T Galleria by DFS, Angkor

DFS专属限定： 娇韵诗的美丽滋味

2019年5月1日至2019年5月31日

探索娇韵诗带来的柔润肤质，选购DFS限定的紧致活龄套装，享受独家精彩礼遇。

SPEND, PLAY & WIN MORE!

Month of May

Don't miss out the chance to win a special prize! Simply spend over \$150 at CLARINS to participate lucky draw! Everyone is a winner!

消费并参加幸运抽奖

2019年5月1日至2019年5月31日

别错过赢得特别好礼的机会！于娇韵诗消费超过150美元即可参加幸运抽奖，人人有奖！

PERSONALIZED BEAUTY RECIPES FOR YOUR SKINS

Weekends of May

Enjoy a luxurious 3-min pampering treat on the 1 floor CLARINS counter and personalize a daily skincare routine that works just for you presented by our in-house beauty advisors.

为您的肌肤打造专属保养程序

2019年5月份 每週六日

于1层娇韵诗柜台享受奢华的3分钟呵护享受，并由我们的美容顾问提供您个性化的日常护肤程序建议。

2 MINS TOUCH-UP ON YOUR LIPST

Month of May

2 minutes lipstick touch-up by designated CLARINS beauty advisors.

2分钟润饰妳的嘴唇

2019年5月1日至2019年5月31日

由娇韵诗美容顾问，为您提供2分钟唇膏修饰服务，体验最新唇彩趋势

INSTAGRAMABLE MOMENT WITH CLARINS ICE-CREAM CART

Month of May

Share With The World Your 'Clarins ice cream bar' experience on Facebook / IG / WeChat / Diang ping, hashtags [#Tgalleria](#) [#Angkor](#) and get a T Galleria tuk tuk keychain

拍照分享送精美好礼

2019年5月份

拍照并分享您的娇韵诗冰淇淋吧体验在Facebook / IG / WeChat / Diang ping, 标签 [#Tgalleria](#) [#Angkor](#) 即可获得DFS旗下吴哥T广场嘟嘟车钥匙扣

EXCLUSIVE LOYAL T OFFER

Enhance your skincare routine & receive a wo-piece branded gift upon purchase of the DFS Exclusive Youth Beauty Flavor Set.

T贵宾会独家礼遇

购买DFS独家娇韵诗紧致活龄套装，享受会员独家礼遇，助力美丽升级



LOCATIONS | 地点：

T Galleria by DFS, Angkor | DFS旗下吴哥T广场

Open Every day - 9 AM to 10 PM | 每天營業上午9點-晚上10點
+855 63 962 511

No 968, Vithei Charles De Gaulle, 17259, Cambodia
柬埔寨暹粒市戴高乐大街968号

* Terms & Conditions apply. Exclusions apply, please see store for details.

*须受有关条款及细则约束，请到分店查询详情。